

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

សាលាខេត្តស្វាយរៀង

លេខ ៧១ គ.ជ.ប

សេចក្តីជូនដំណឹង

ស្តីពី

ការរៀបចំបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានការ លទ្ធកម្មគម្រោងឃុំ សង្កាត់ ឆ្នាំ២០១៦

- យោងលិខិតលេខ៩៧៦សជណ/គ.ជ.ប ចុះថ្ងៃទី៣០ខែសីហា ឆ្នាំ២០១៥ របស់គណៈកម្មាធិការជាតិសម្រាប់ការអភិវឌ្ឍតាមបែបប្រជាធិបតេយ្យនៅថ្នាក់ក្រោមជាតិ ស្តីពីការរៀបចំបញ្ជីឈ្មោះអ្នក ទទួលបានការលទ្ធកម្មគម្រោងឃុំ សង្កាត់ ឆ្នាំ២០១៦ ។
- យោងសេចក្តីសម្រេចលេខ ០០១សស.គ.ជ.ប ចុះថ្ងៃទី ២៤ ខែមករា ឆ្នាំ២០០៩ ស្តីពីការដាក់ឱ្យប្រើប្រាស់សៀវភៅណែនាំស្តីពីការអនុវត្តគម្រោងមូលនិធិឃុំ សង្កាត់។

រដ្ឋបាលខេត្តស្វាយរៀង នឹងរៀបចំបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានការឆ្នាំ២០១៦ សម្រាប់ដេញថ្លៃគម្រោងមូលនិធិឃុំសង្កាត់ ឆ្នាំ២០១៦ ។ អ្នកទទួលបានការដែលមានឈ្មោះក្នុងបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានការមានសិទ្ធិដាក់សំណើដេញថ្លៃនៅគ្រប់គម្រោងមូលនិធិឃុំ សង្កាត់ទាំងអស់នៅទូទាំងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។

អ្នកទទួលបានការត្រូវបានបែងចែកជា០៣ប្រភេទ ៖

- ប្រភេទទី១ ៖ អ្នកទទួលបានការសំណង់ទូទៅ (ការងារសំណង់អគារ និងការងារបេតុង ...។ល។)
- ប្រភេទទី២ ៖ អ្នកទទួលបានការការងារដី (ប្រឡាយ ទំនប់ ផ្លូវដីស ផ្លូវក្រសក្រហម ...។ល។)
- ប្រភេទទី៣៖ អ្នកទទួលបានការឯកទេស (អ្នកទទួលបានការដែលមានឧបករណ៍ និងជំនាញបច្ចេកទេសសម្រាប់ការងារពិសេស ឧទាហរណ៍ អណ្តូងស្នប់ ...។ល។)

អ្នកទទួលបានការត្រូវមានបុគ្គលិកបច្ចេកទេស និងសម្ភារវិជ្ជាជីវៈគ្រប់គ្រាន់ ដូចមានបរិយាយនៅក្នុងពាក្យសុំចុះឈ្មោះក្នុងបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានការ ដើម្បីអនុវត្តការងារទៅតាមប្រភេទដែលបានស្នើសុំ ហើយត្រូវមានបទពិសោធន៍អនុវត្តគម្រោងទាក់ទងទៅនឹងប្រភេទនីមួយៗដែលបានស្នើសុំយ៉ាងតិច០២គម្រោង ក្នុងរំឡងពេល៥ឆ្នាំចុងក្រោយ។ អនុគណៈកម្មការបុរេលក្ខណសម្បត្តិនឹងចុះពិនិត្យដល់ទីតាំងក្រុមហ៊ុនរបស់អ្នកទទួលបានការ និងវាយតម្លៃសមត្ថភាពបច្ចេកទេសដោយផ្អែកលើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យដូចមានបរិយាយនៅក្នុងពាក្យសុំចុះបញ្ជីព្រមទាំងពិនិត្យច្រើនគុណភាពការងារ ភាពស្មោះត្រង់ ការអនុវត្តការងារទាន់ពេលវេលានិង កិច្ចសហប្រតិបត្តិការរបស់អ្នកទទួលបានការជាមួយម្ចាស់គម្រោង ដោយផ្អែកលើកំណត់ត្រាកន្លងមក។ លទ្ធផលនៃការវាយតម្លៃនេះ អនុគណៈកម្មការបុរេលក្ខណសម្បត្តិ នឹងដាក់ជូនអភិបាលខេត្ត ដើម្បីពិនិត្យនិងសម្រេច។ អ្នកទទួលបានការទាំងឡាយណាដែលត្រូវបានរកឃើញថា មានការពាក់ព័ន្ធនឹងការយុបយិតគ្នា ការក្លែងបន្លំ និងអំពើពុករលួយ ហើយចាប់ពីពេលដែលត្រូវបានដកសិទ្ធិជាផ្លូវការ អ្នកទទួលបានការនោះ នឹងមិនត្រូវបានពិចារណាក្នុងការបញ្ចូលឈ្មោះទៅក្នុងបញ្ជីឈ្មោះ អ្នកទទួលបានការឡើយ។

អាស្រ័យហេតុនេះ បើអ្នកទទួលបានការមានបំណងចុះឈ្មោះក្នុងបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានការ សូមរូសរាន់មកដាក់ពាក្យសុំចុះឈ្មោះក្នុងបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានការនៅទីចាត់ការផែនការនិងវិនិយោគ នៃសាលាខេត្តស្វាយរៀង ចាប់ពីថ្ងៃជូនដំណឹងនេះរហូតដល់ថ្ងៃទី១៩ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៥ វេលាម៉ោង៥ល្ងាច។ ចំពោះអ្នកទទួលបានការដែលមានឈ្មោះក្នុងបញ្ជីឆ្នាំកន្លងមកក៏ត្រូវដាក់ពាក្យសុំចុះឈ្មោះក្នុងបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានការជាថ្មីឡើងវិញដែរ។

អ្នកទទួលបានការអាចមកយកពាក្យសុំចុះឈ្មោះក្នុងបញ្ជីឈ្មោះអ្នកទទួលបានការ នៅការិយាល័យគាំទ្រមូលដ្ឋាន ចំណុះទីចាត់ការផែនការនិងវិនិយោគ នៃសាលាខេត្តស្វាយរៀង ឬអាចទាញចមកពីគេហទំព័ររបស់គ.ជ.ប(<http://ncdd.gov.kh>) ដោយឥតបង់ថ្លៃ។

ស្វាយរៀង ថ្ងៃទី ១១ ខែ កញ្ញា ឆ្នាំ២០១៥
អភិបាលខេត្តស្វាយរៀង

ប៊ែន វិបុល